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 关于开展《2018 全球饭店业务统计》 

（2017 财政年度）中国问卷调查的通知 
 

各会员及有关单位： 

我会自 2003 年起与浩华管理顾问公司合作开展饭店业

务统计调查工作，并已连续十五年成功出版《中国饭店业

务统计（2003-2017）》。在此感谢各会员及有关单位对研

究刊物的推出所做的贡献。 

《中国饭店业务统计》是中国第一本客观详实反映中

国饭店业实际业绩和财务表现的专业性统计刊物，也是第

一本参照国际通行的《统一酒店会计制度》进行财务分类

统计的研究刊物。2017 年，参与此项调查研究的酒店首次

超过 950 家，为业界提供了最具权威性饭店营运和财务数

据参照基准。 

目前，《2018 全球饭店业务统计》（中国问卷）的调

查工作已顺利展开，还请贵酒店务必按要求准确填写，并



确 保 在 2018 年 3 月 19 日 前 将 问 卷 传 回  

beijing@horwathhtl.com 或 mhshi@horwathhtl.com 或邮

寄至浩华管理顾问公司（北京市东城区东长安街 1 号东方

广场东三办公楼 903-904 室，邮编 100738）。 

 

感谢各有关单位的支持和协助！ 

 

 

 

附件： 

 《2018 全球饭店业务统计》（中国问卷） 

 

 

 

中国旅游饭店业协会 

    2018 年 1 月 17 日 
 

 

 

咨询电话： 

1.中国旅游饭店业协会秘书处，李晓妍女士，电话:010-85166842、 18612598929 

2.浩华管理顾问公司，史梦华女士，电话: 010-85181833 

 

备注： 

1.所有参与此次调查的酒店将免费获赠《2018中国饭店业务统计》 

2.如欲获取《2017中国饭店业务统计》，请与浩华管理顾问公司史梦华女士联系 

（电邮: mhshi@horwathhtl.com；电话：010-85181833） 

3.参与调查酒店也可登陆协会网站 www.ctha.com.cn下载问卷，或与以上人员联系。 

mailto:lli@horwathhtl.com
http://www.ctha.com.cn/


2018 WORLDWIDE HOTEL INDUSTRY STUDY – CHINA SURVEY 
 

 

Dear Hotelier: 

 

Happy New Year!   

 

For the past fifteen years, China Tourist Hotel Association (CTHA), in partnership 

with Horwath HTL successfully published the “China Hotel Industry Study” from 

2003 through 2017. This landmark study was the first authoritative market, financial 

and operating study published in China and in 2016 it incorporated data from more 

than 950 hotels. The “2017 China Hotel Industry Study” received accolades from 

hotel professionals in China and abroad. 

 

Accordingly, CTHA will once again partner with Horwath HTL to publish the “2018 

China Hotel Industry Study”. 

 

To ensure timely compilation of the results and incorporation into the Asia Pacific 

report, please complete the attached questionnaire and return it to Horwath HTL’s 

Beijing office by fax, courier or E-mail by 19 March 2018. 

 

We greatly appreciate your participation in this important industry study. Should you 

have any queries or require any assistance to complete the questionnaire, please 

feel free to contact Horwath HTL at mhshi@horwathhtl.com, Tel: (010) 8518-1833. 

 

Yours sincerely, 

 

China Tourist Hotel Association 

 

 

Enclosure: 

 

 2018 Worldwide Hotel Industry Study – China Survey 

 

Important Note: 

 

 All contributing hotels will receive a complimentary copy of the “2018 China Hotel 

Industry Study”. 

 To get a copy of last year’s “2017 China Hotel Industry Study”, please contact 

Horwath HTL at Menghua Shi (mhshi@horwathhtl.com; (010) 8518-1833). 

 An electronic copy of the China Survey can be downloaded from 

www.ctha.com.cn or please contact with Horwath HTL. 

http://www.ctha.com.cn/

